
Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Mobiliteit d.d. 16 mei 
2018  
 
Aanwezig 
Voorzitter : Joris van Loon 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 11 / 11 
CDA : Anita Smits – van Overbeek, Willeke van Zeeland, Wim 

Meulenmeesters 
Lokale 
Realisten/D’66 

: Theo Hoefnagel, Frans Francissen 

Dorpspartij : Marjon Verkuylen, Toon Coopmans 
SP : Stan van Kollenburg, Joke Leenders – de Haas 
VVD : Jan Vroomans, Rick Faas 
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk, Inge van Dijk (wethouders) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Ad van de Voort, Harold van Zoest, Wim Willems, Elice Steijaert, Hanneke Kersten-Gijsbers. 
 

 
 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Voorzitter en griffier hebben het verzoek om te mogen inspreken ontvangen van de heer 
Frans Ploegmakers. Hij wenst in te spreken m.b.t. raadsvoorstel vaststellen 
bestemmingsplan Wildenberglaan 46a. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
Vergadering wordt om 20.00 uur geopend. De voorzitter stelt voor om vanwege het verzoek 
om in te mogen spreken zowel agendapunt 5a als agendapunt 5b te behandelen voor 
agendapunt 4. De commissie stemt in en stelt de agenda aldus gewijzigd vast. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 21-02-2018 en 22-02-2018 
Geen opmerkingen. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Geen opmerkingen. 
 
   c termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
 
 
5.   VOORBEREIDEN BESLUITVORMING RAAD 
 
5 a Overdracht N616. 
De fractie CDA constateert dat het raadsvoorstel in lijn is met besluitvorming in de 
gemeenteraad in 2017. Met het nu voorliggend voorstel kan de fractie instemmen. 
De VVD fractie zegt dat sprake is van een kortzichtige keuze met als gevolg dat Gemert-
Bakel en Meijerijstad relatief verder van elkaar af komen te liggen. De aanleg van de 
rondweg Boekel en aansluiting op de A50 worden hierdoor nog relevanter. 
De fractie Dorpspartij vraagt of zij terecht uit de in het raadsvoorstel gekozen formulering 



opmaakt dat op termijn de maximum snelheid op de N616 naar 60 km p/u gaat. 
De fractie CDA geeft daarop aan dat dit naar 60 km p/u brengen te zijner tijd opnieuw een 
raadsbesluit vergt.  
De LR/D’66 fractie constateert slechts dat het voorstel op ‘nu’ ziet. Op termijn gaat het 
wellicht over extra geld. 
 
Wethouder Van Dijk  geeft aan dat de maximum snelheid 80 km p/u blijft. Ook de provincie 
is van dat standpunt van Gemert-Bakel doordrongen.  
 
De VVD fractie vraagt of dat niet verwarrend is nu Meijerijstad 60 km p/u hanteert.  
 
Wethouder Van Dijk geeft aan dat met Meijerijstad in overleg is getreden en dat die 
gemeente niet onze kant op wil bewegen. Het is aan de VVD fractie om initiatief te nemen 
indien zij wenst dat de raad wordt voorgesteld terug te komen op zijn besluit om op de N616 
een maximum snelheid aan te houden van 80 km p/u. 
 
De fractie Dorpspartij vraagt het college om het raadsvoorstel zodanig redactioneel aan te 
passen dat slechts één uitleg daarvan en van het voorgestelde besluit mogelijk is.  
 
Wethouder Van Dijk zegt de gevraagde redactionele aanpassing toe voor 
raadsbehandeling. 
 
Procesconclusie 
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling. De fractie VVD vaagt het 
onderwerp als bespreekstuk te agenderen.  
 
Toezegging: 
Het college past het raadsvoorstel redactioneel aan zodat slechts één uitleg mogelijk is.  
 
 
 
5 b Bestemmingsplan Burg. Wildenberglaan 46a, de Rips 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Ploegmakers als inspreker bij dit onderwerp. 
 
Frans Ploegmakers licht toe dat het gaat om de aanleg van een wasplaats met de steun van 
6 ondernemers, in samenwerking met specialisten vanuit de denktank en met aandacht 
vanuit het waterschap. Ervaringsgegevens zijn er nog onvoldoende. Dit accentueert tevens 
het innovatieve karakter van het plan. In potentie kan erf emissie worden teruggedrongen én 
m.b.t. deze centrale wasplaats én als gevolg van het niet langer decentraal oprichten van  
meer wasplaatsen. Inspreker wijst er op ook de steun van innovatiehuis De Peel te genieten. 
Hij nodigt de commissieleden uit voor een bezoek ter plaatse. 
 
De VVD fractie en de fractie Dorpspartij vragen naar een aantal technische aspecten en 
ontvangen daarop voldoende antwoord van de inspreker.  
 
De fractie Dorpspartij vraagt naar het proces. Of een verklaring van geen bezwaar nodig is 
en wat de samenhang is met het subsidieproces. 
 
Inspreker geeft aan dat het subsidietraject eerst in gaat na planrealisatie.  
 
De fractie CDA informeert naar eventuele grondaankoop vanwege waterberging. Inspreker 
meldt dat een voorlopige koopakte met een optie van 10 jaar is gesloten. 
 
Lokale Realisten / D’66 vraagt hoe het college verwacht te reageren op opmerkingen van de 
provincie? Ook wil de fractie weten of de grenzen van het bouwblok bereikt zijn / worden, 



erfbeplanting is geborgd in de overeenkomst, en hoe sterk het innovatief karakter is 
onderbouwd. 
De SP fractie vraagt naar het staken van illegale activiteiten, borging in de 
omgevingsvergunning van een maximaal gebruik van de wasplaats c.q. een maximale 
verkeersdruk. 
De Dorpspartij stelt geen belang in die borging omdat het sowieso om verduurzaming gaat. 
De SP vraagt zich in dat geval af waarom überhaupt een maximum wordt gesteld. 
 
Wethouder Van Extel verduidelijkt dat vooroverleg met de provincie tot overeenstemming 
heeft geleid. Erfbeplanting is via een voorwaardelijke verplichting juridisch geregeld. 
Verplaatsing wordt gedoogd. Afwikkeling na besluitvorming gemeenteraad. De wethouder 
zou graag zien dat het maximum van 10 onder druk komt en dat als een succes 
beschouwen. 
 
De commissie is onverdeeld positief m.b.t. het voorstel. 
 
Procesconclusie 
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling. De fracties CDA en DP vragen 
het onderwerp als bespreekstuk te agenderen.  
 
 
4. Informeren 
4 a Presentatie resultaten project wateroverlast Bakel en Milheeze en gemeentelijk 
watertakenplan 
De presentatie schetst op een heel aantal punten uitgebreid de stand van zaken. Tevens 
wordt inzichtelijk gemaakt op welke punten de raad kan kiezen voor intensivering van 
beleid, welk effect dat heeft op kosten en de samenhang met de gemeentelijke heffingen op 
dit punt.. 
Voorzitter merkt wel op dat de afgesproken tijd voor de presentatie (ca 20 minuten) 
ruimschoots is overschreden, dat dit gezien de agenda van deze vergaderingwerd 
toegelaten maar dat er in de komende commissies zal worden vastgehoudenaan de vooraf 
afgesproken tijd. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
4 b Stand van zaken N279 
Wethouder Van Dijk informeert over het huidig proces. Het PIP (Provinciaal InpassingsPlan) 
ligt ter inzage. Gewerkt wordt aan een eendrachtige zienswijze. Deze is nu in voorbereiding 
en wordt door het college op 5 juni vastgesteld en aansluitend via de 
raadscommissievergadering d.d. 13 juni aan de raad ter kennis gebracht (raadsvergadering 
5 juli). 
De wethouder zegt toe de totaalplanning aan te bieden tbv de raad(scommissie). 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
De fractie CDA vraagt of het college bekend is met de vliegenoverlast die evenals vorig jaar 
is opgetreden in De Rips. Indien ja, welke actie te verwachten is en van welke overheid / 
overheden?  



Wethouder Van Extel geeft aan bekend te zijn met de overlast. Bestrijding blijft lastig omdat 
de bron niet kan worden vastgesteld. Aanpak wordt afgestemd met de Omgevingsdienst. 
Zodra opportuun informeert zij de commissie. In ieder geval volgt in juni een update. 
De fractie CDA stelt een rondrit / werkbezoek avond voor tbv de raadscommissie Ruimte en 
Mobiliteit zoals de raadsleden hebben gekregen. De heer VD Voort stelt voor om de BenW 
informatieavond (24 mei) te bezoeken met een projectenmarkt. Naar aanleiding daarvan kan 
gericht gemarkeerd worden welke projecten onderdeel zouden kunnen vormen van een 
werkbezoek.  
 
De fractie Lokale Realisten / D’66 vraagt wanneer overleg plaatsvindt m.b.t. de financiële 
aspecten van het fietspad langs de De Quayweg.  
Wethouder Van Extel zegt toe dat het college hierop schriftelijk antwoordt. 
 
De SP fractie informeert naar de laatste ontwikkeling rond de Rooije Asch en de voortgang 
van het plan zoals kort gepresenteerd bij het bezoek van de raad in het kader van zijn 
informatieve rondrit. 
De wethouder antwoordt dat een gesprek met het college is gepland.  
 
De fractie Dorpspartij vraagt nadere uitleg naar aanleiding van de Raadsinformatienota die is 
ontvangen over de bereikbaarheidsagenda en de daarin aangegeven bundelroutes. 
Wethouder Van Dijk zegt toe dat z.s.m. een reactie volgt op deze vraag die tevens schriftelijk 
is gesteld. 
 
 
 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur. 
 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

   

23-06-16 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie. 

23/11/2017: onderwerp wordt in 
februari / maart 2018 geagendeerd. 

11-5-17 De parkeerbeleidsnota wordt 
geëvalueerd, zodat eventueel op tijd 
bijgestuurd kan worden. 

Uiterlijk 1 juni 2018 

22-6-17 Wethouder gaat een gesprek aan 
met de omwonenden van de 
Renseweg, om opzoek te gaan naar 
oplossingen voor de nieuwe 
situatie. 

Afgedaan: Voorstel komt dinsdag 3 
oktober in het college. Op 9 oktober 
vindt er een bijeenkomst plaats met 
de buurtbewoners. Hierna wordt een 
terugkoppeling geven en bij positief 
besluit van het college wordt de 
voorkeursvariant gepresenteerd.  

12-10-2017 Agenderen herijking VAB beleid 23/11/2017: het moment van her-
agenderen van het VAB beleid is 
afhankelijk van of het tempo van het 
bestemmingsplan buitengebied, of 
ingegeven door het programma na 
de raadsverkiezingen 2018. 

23-11-2017 Riool overstorten tweede kwartaal 2018 presentatie 
vervolg rapportage en uitkomsten. 
Afgedaan: Presentatie in 
raadscommissievergadering mei’18. 

11-01-2018 College informeert de raad zsm 
nadat hij in februari 2018 het 
stappenplan overdracht 
woonwagens heeft vastgesteld. 

 

11-01-2018 Het college zegt toe de diverse 
semi verharde wegen en het 
toegepaste beleid in beeld te 
brengen.   (wegenbeheersplan)  

 

11-01-2018 Het college maakt via een 
technisch beraad de verschillen 
inzichtelijk tussen huidig en 
voorgesteld BP buitengebied. 

 

11-01-2018 Het college maakt inzichtelijk wat 
raad besloot omtrent bouwhoogtes 
en volumes project Nazareth. 

 

22-02-2018 BP Auerschootseweg 
College geeft raad nog zsm advies 
mbt zienswijzen. College geeft aan 
welke kavelprijs gehanteerd is. 

 

22-02-2018 Peeldijk 12a 
College geeft de raad schriftelijk 
aan of reparatie dmv wijzigen 
bestemming überhaupt mogelijk is. 

 

22-02-2018 Motie 4 pilot gemeente IV 
College doet raad RIN toekomen 

 



over pilot iv. College bevordert 
bezoek van de minister aan de 
regio en daarbij aandacht voor 
Gemert-Bakel in het bijzonder. 

22-02-2018 NAV rapport Dribbelei 
college legt de raad een totaalplan 
voor dat de totale omgeving omvat, 
met daarin woningbouw, 
verfraaiing molen en zijn 
omgeving, en aanpak vijsvijver. 

 

22-02-2018 Verbeterplan Jodenpeeldreef 2 
College informeert de 
raad(scommissie) zodra bericht 
wordt ontvangen van de provincie. 
Idem mbt SUN subsidie. College 
zoekt uit wat de status is mbt de 
opgelegde geheimhouding. 

 

22-02-2018 College zegt toe dat DP alsnog 
snel reactie krijgt op de vraag over 
bedrijfskavel Bolle Akker en relatie 
met historische positie Hermans. 

 

16-05-2018 Het college past het raadsvoorstel 
overdracht N616 redactioneel aan 
zodat slechts één uitleg mogelijk 
is. 

 

16-05-2018 Raadscommissie ontvangt ter 
informatie de totaalplanning N279 

 

16-05-2018 Zodra opportuun informeert het 
college / wethouder Van Extel de 
commissie bt vliegenoverlast De 
Rips. In ieder geval volgt in juni 
een update. 

 

16-05-2018 Wethouder Van Extel zegt toe dat 
het college schriftelijk antwoordt 
mbt financiële aspecten fietspad 
De Quayweg. 

 

16-05-2018 Wethouder Van Dijk zegt toe dat 
z.s.m. een reactie volgt op het 
verzoek van de DP (Coopmans) 
om nadere uitleg mbt de 
bundelroutes zoals genoemd in de 
RIN over bereikbaarheidsagenda. 

 

   

 


